
Протокол
пленарного засідання двадцять восьмої  сесії
Одеської обласної ради сьомого скликання

25 жовтня 2019 року                                                                                                       м. Одеса

Присутні депутати:

Всього депутатів в обласній раді            -  84 
Зареєструвалися на початок сесії            -  54

Присутні запрошені:
Народні депутати України
Голова обласної державної адміністрації Куций М.В.
Заступники голови Одеської обласної державної адміністрації
Керівники структурних підрозділів облдержадміністрації   
Представники засобів масової інформації                                  

Відкриває пленарне засідання голова обласної ради Паращенко С.В. 

На початок сесії зареєструвано 54 депутати. Кворум, необхідний для роботи сесії, є.

Слово надається голові обласної державної адміністрації Куцому М.В.

Голова  обласної  ради  Паращенко  С.В.  привітав  депутатів,  які  відсвяткували  свій  день 
народження в період між двадцять шостою  та двадцять восьмою сесіями.

Голова  обласної  ради  привітав  заступника  голови  обласної  ради  Дімчогло  Ю.Д.  з 
відзначенням його Подякою Кабінету Міністрів України.

Паращенко С.В. повідомив депутатів,   що до складу депутатської  фракції  «Опозиційний 
блок»  в  Одеській  обласній  раді  увійшла  Луговська  Олена  Петрівна.  Таким  чином,  до  складу 
фракції входять 17 депутатів обласної ради.

Голова  обласної  ради  також  повідомив,  що  до  складу  депутатської  групи  «Опозиційна 
платформа  –  за  життя»  увійшли  Біб  Микола  Олександрович,  Комаров  Микола  Сергійович  та 
Луговська Олена Петрівна.

Відповідно  до  пункту  3.12.2.  Регламенту  обласної  ради  час  для  доповіді,  співдоповіді, 
виступу визначається  обласною радою. Паращенко  С.В.  запропонував  такий регламент  роботи 
пленарного  засідання  двадцять  восьмої  сесії:  доповідь  -  до  30  хвилин,  співдоповідь  -  до 
20 хвилин, заключне слово - до 10 хвилин, виступи під час дебатів - 10 хвилин, інші виступи - до  
5 хвилин. 

Депутати підтримали пропозицію голови обласної ради. 
 
Відповідно  до  пункту  3.9.2.  Регламенту  обласної  ради  на  початку  кожного  пленарного 

засідання обласної ради утворюється лічильна комісія у кількості 6 осіб відкритим голосуванням з 
числа  депутатів  (по  одному  депутату  від  кожної  депутатської  фракції).   До  складу  лічильної 
комісії керівниками депутатських фракцій запропоновані такі депутати: 

1.  Від  депутатської  фракції  ПАРТІЇ  «Блок  Петра  Порошенка  «Солідарність»  –  Волканов 
Валентин Дмитрович;

2. Від депутатської фракції «Довіряй ділам» – Хмелевський Анатолій Борисович;
3. Від депутатської фракції «Батьківщина» – Батлюк Олег Володимирович;
4. Від депутатської фракції «Наш КРАЙ» – Кащі Олександр Радіонович;
5.  Від  депутатської  фракції  Одеської  обласної  організації  Партії  «Відродження»  - 

Недозимованний Ігор Сергійович;
6. Від депутатської фракції «Опозиційний блок» – Сеник Роман Віталійович.
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Проводиться голосування за затвердження складу лічильної комісії.
Підсумки голосування: 
За - 65
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 4
Приймається.

Депутатам запропоновано ознайомитися з проектом  порядку денного пленарного засідання 
двадцять  восьмої сесії обласної ради VII скликання. Проект порядку денного додається.

Проводиться голосування за прийняття проекту порядку денного за основу.
Підсумки голосування: 
За - 67
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 2
Приймається.

 Пропозиції до порядку денного.

Депутат обласної ради Коваліш І.В. запропонувала вилучити з проекту порядку денного п. 
4.7. та п. 4.8.

Проводиться  голосування  за  вилучення  з  порядку  денного  п.  4.7.  Про  утворення 
комунальної установи «Одеський обласний центр допомоги ветеранам війни».

Підсумки голосування:
За - 11
Проти - 2
Утримався - 4
Не голосували - 53
Не приймається.

Проводиться голосування за вилучення з порядку денного 4.8. Про утворення комунального 
некомерційного  підприємства  «Одеський  обласний  центр  комплексної  реабілітації  осіб  з 
інвалідністю в м. Болград» шляхом виділу.

Підсумки голосування:
За - 12
Проти - 2
Утримався - 4
Не голосували - 52
Не приймається.

Депутат обласної ради Саутьонков В.М. запропонував внести до порядку денного питання 
Про  звернення  депутатів  Одеської  обласної  ради  до  Президента  України  Зеленського  В.О., 
Прем’єр-міністра України  Гончарука О.В., Голови Верховної Ради України Разумкова Д.О. щодо 
відновлення дії «митного експерименту» з 01 січня 2020 року

Проводиться голосування за внесення до порядку денного питання Про звернення депутатів 
Одеської  обласної  ради  до  Президента  України  Зеленського  В.О.,  Прем’єр-міністра  України 
Гончарука О.В., Голови Верховної Ради України Разумкова Д.О. щодо відновлення дії «митного 
експерименту» з 01 січня 2020 року

Підсумки голосування:
За - 65
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Проти - 0
Утримався - 1
Не голосували - 4
Приймається.

Адзеленко О.В. – виступ. Голосування не проводилося.

Депутат обласної ради Зінченко М.А. запропонувала внести до порядку денного питання Про 
внесення  змін до рішення  обласної  ради від  24  червня 2015 року № 1392-VI «Про схвалення 
перспективного плану формування територій громад Одеської області». 

Проводиться голосування за внесення до порядку денного питання Про внесення змін до 
рішення обласної ради від 24 червня 2015 року № 1392-VI «Про схвалення перспективного плану 
формування територій громад Одеської області». 

Підсумки голосування:
За - 60
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 10
Приймається.

Депутат обласної ради Чиклікчи Г.Г. запропонував внести до порядку денного питання 
про  передачу  побудованої  амбулаторії  у  с.  Заря  Саратського  району  зі  спільної  власності 
територіальних громад області до власності територіальної громади Саратського району.

Голова обласної ради Паращенко С.В. запропонував вивчити питання та розглянути його 
на наступній сесії.

Виступили – Зінченко М.А., Свічинський В.С., Кутателадзе О.Д.
Юридичну  оцінку  надав  начальник  юридичного  управління  апарату  обласної  ради 

Лебедєв Р.С.
Депутати погодилися з пропозицією Паращенка С.В. Голосування не проводилося.

Депутат обласної ради Артеменко А.І. запропонував внести до порядку денного питання Про 
звернення  депутатів  Одеської  обласної  ради  до  Генерального  прокурора  України Рябошапки 
Руслана  Георгійовича щодо  відновлення  та  захисту  законних  прав  Приватного  акціонерного 
товариства «Одеський м’ясокомбінат».

Проводиться голосування за внесення до порядку денного питання Про звернення депутатів 
Одеської  обласної  ради  до  Генерального  прокурора  України Рябошапки  Руслана  Георгійовича 
щодо  відновлення  та  захисту  законних  прав  Приватного  акціонерного  товариства  «Одеський 
м’ясокомбінат».

Підсумки голосування:
За - 48
Проти - 0
Утримався - 1
Не голосували - 21
Приймається.

Депутат обласної  ради Сеник Р.В. запропонував внести до порядку денного питання  Про 
звернення депутатів Одеської обласної ради до голови Одеської обласної державної адміністрації 
щодо передачі 6-ти одиниць пересувних комплексів габаритно-вагового контролю, придбаних за 
рахунок Одеського обласного бюджету, з балансу Одеської обласної державної адміністрації на 
баланс Одеської обласної ради.

Проводиться голосування за внесення до порядку денного питання Про звернення депутатів 
Одеської обласної ради до голови Одеської обласної державної адміністрації щодо передачі 6-ти 
одиниць пересувних комплексів габаритно-вагового контролю, придбаних за рахунок Одеського 
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обласного  бюджету,  з  балансу  Одеської  обласної  державної  адміністрації  на  баланс  Одеської 
обласної ради.

Підсумки голосування:
За - 50
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 20
Приймається.

Депутат обласної  ради Чапір Д.П. запропонував внести до порядку денного питання  Про 
звернення депутатів Одеської обласної ради  до Верховної Ради України щодо внесення змін до 
Постанови Верховної Ради України від 19 травня 2016 року № 1377-VIII  «Про перейменування 
окремих населених пунктів та районів» та перейменування с. Латівка на с. Котівка Августівської 
сільської ради Біляївського району Одеської області.

Проводиться голосування за внесення до порядку денного питання Про звернення депутатів 
Одеської обласної ради  до Верховної Ради України щодо внесення змін до Постанови Верховної 
Ради України від 19 травня 2016 року № 1377-VIII  «Про перейменування окремих населених 
пунктів  та  районів»  та  перейменування  с.  Латівка  на  с.  Котівка  Августівської  сільської  ради 
Біляївського району Одеської області.

Підсумки голосування:
За - 56
Проти - 0
Утримався - 1
Не голосували - 13
Приймається.

Депутат обласної ради Волканов В.Д. запропонував вилучити з порядку денного питання 
6.2. Про надання Товариству з обмеженою відповідальністю «МЕТАЛІСТ» гірничого відводу з 
метою  видобування  техногенних  пісків  Олександрівського  родовища  у  Лиманському  районі 
Одеської області.

Проводиться  голосування  за  вилучення  з  порядку  денного  питання  6.2.  Про  надання 
Товариству з обмеженою відповідальністю «МЕТАЛІСТ» гірничого відводу з метою видобування 
техногенних пісків Олександрівського родовища у Лиманському районі Одеської області.

Підсумки голосування:
За - 58
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 12
Приймається.

Виступила депутат обласної ради Абрамова Є.Г.

Проводиться голосування за прийняття порядку денного в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 62
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 8
Рішення прийняте.

Починається розгляд питань порядку денного пленарного засідання двадцять восьмої 
сесії обласної ради.
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СЛУХАЛИ:  Паращенка С.В., голову обласної ради –  1.1. Про внесення змін до рішення 
обласної ради від 10 грудня 2015 року № 10-VIІ «Про затвердження Регламенту Одеської обласної 
ради VІІ скликання».

Проект  рішення  підготовлений та  внесений постійною комісією обласної  ради з  питань 
регламенту, місцевого самоврядування, депутатської діяльності та гласності.

Доповідач – Лебедєв Р.С., начальник юридичного управління апарату обласної ради.

Запити – депутат обласної ради Душейко В.П.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 40
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 30
Рішення не прийняте.
Проводиться голосування за повернення до розгляду питання п.1.1.
Підсумки голосування: 
За - 58
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 12
Рішення прийняте.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 58
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 12
Рішення прийняте.

Депутат обласної ради Душейко В.П. запропонував внести до проекту рішення пункт такого 
змісту – розглядати питання порядку денного тільки після доповіді розробника проекту рішення

Проводиться голосування за пропозицію депутата обласної ради Душейка В.П.
Підсумки голосування: 
За - 11
Проти - 1
Утримався - 0
Не голосували - 58
Рішення не прийняте.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 59
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 11
Рішення прийняте.
Рішення 1088-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Паращенка С.В., голову обласної ради –  1.2. Про внесення змін до рішення 
обласної  ради від  10 грудня 2015 року № 17-VII «Про персональний склад постійних  комісій 
Одеської обласної ради VII скликання».

Проект рішення підготовлений апаратом обласної ради та внесений головою обласної ради.
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Доповідач – Лебедєв Р.С., начальник юридичного управління апарату обласної ради.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 53
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 17
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 57
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 13
Рішення прийняте.
Рішення 1089-VII додається.

 
СЛУХАЛИ:  Паращенка С.В., голову обласної ради –  1.3. Про внесення змін до рішення 

обласної  ради від  10 грудня 2015 року № 18-VIІ  «Про затвердження Положення про постійні 
комісії Одеської обласної ради VІІ скликання».

Проект рішення підготовлений апаратом обласної ради та внесений головою обласної ради.
Доповідач – Лебедєв Р.С., начальник юридичного управління апарату обласної ради.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 58
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 9
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 60
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 10
Рішення прийняте.
Рішення 1090-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Паращенка С.В., голову обласної ради –  1.4. Про затвердження структури, 
чисельності апарату обласної ради, видатків на його утримання та інші заходи.

Проект рішення підготовлений апаратом обласної ради та внесений головою обласної ради.
Доповідач – Лебедєв Р.С., начальник юридичного управління апарату обласної ради.

Виступив депутат обласної ради  Кобильніков О.Б.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 44
Проти - 0



7

Утримався - 1
Не голосували - 25
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 55
Проти - 0
Утримався - 1
Не голосували - 14
Рішення прийняте.
Рішення 1091-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Паращенка С.В., голову обласної ради –  1.5. Про внесення змін до рішення 
обласної ради від 16 червня 2017 року № 452-VII «Про умови оплати праці керівників обласної 
ради та працівників апарату обласної ради».

Проект рішення підготовлений апаратом обласної ради та внесений головою обласної ради.
Доповідач – Лебедєв Р.С., начальник юридичного управління апарату обласної ради.

Виступили:
Перший заступник голови обласної  ради Шкарівський В.М. повідомив,  що голосувати не 

буде через наявність конфлікту інтересів.
Голова обласної  ради Паращенко С.В. повідомив, що голосувати не буде через наявність 

конфлікту інтересів.
Заступник голови обласної  ради Дімчогло Ю.Д. повідомив,  що голосувати не  буде через 

наявність конфлікту інтересів.

 Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 53
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 17
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 52
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 18
Рішення прийняте.
Рішення 1092-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Паращенка  С.В.,  голову обласної  ради  –  2.1. Про  звіт  Одеської  обласної 
державної  адміністрації  щодо  виконання  Програми  соціально-економічного  та  культурного 
розвитку Одеської області за І півріччя 2019 року.

Проект  рішення  підготовлений  Департаментом  економічної  політики  та  стратегічного 
планування  обласної  державної  адміністрації  та  внесений  в.о.  голови  обласної  державної 
адміністрації.

Доповідач – Радулов Д.Д., директор Департаменту економічної політики та стратегічного 
планування обласної державної адміністрації.

Запитання – депутат обласної ради Чапір Д.П.
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Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 60
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 10
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 58
Проти - 1
Утримався - 0
Не голосували - 11
Рішення прийняте.
Рішення 1093-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Паращенка  С.В.,  голову  обласної  ради  –  2.2. Про  розроблення  Стратегії 
розвитку  Одеської  області  на  період  2021-2027  років  та  Плану  заходів  на  2021-2023  роки  з 
реалізації Стратегії розвитку Одеської області на період 2021-2027 років.

Проект  рішення  підготовлений  Департаментом  економічної  політики  та  стратегічного 
планування  обласної  державної  адміністрації  та  внесений  в.о.  голови  обласної  державної 
адміністрації.

Доповідач – Радулов Д.Д., директор Департаменту економічної політики та стратегічного 
планування обласної державної адміністрації.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 54
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 16
Рішення прийняте.
Виступ – депутат обласної ради Сеник Р.В. Голосування не проводилося.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 60
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 10
Рішення прийняте.
Рішення 1094-VII додається.
З мотивів голосування виступив депутат обласної ради Фінік В.В.

СЛУХАЛИ:  Паращенка С.В., голову обласної ради – 2.3. Про затвердження Регіональної 
програми збереження і відновлення водних ресурсів у басейні  Куяльницького лиману на 2019-
2023 роки.

Проект  рішення  підготовлений  Департаментом  екології  та  природних  ресурсів  обласної 
державної адміністрації та внесений в.о. голови обласної державної адміністрації.

Доповідач  –  Садчиков  М.В.,  заступник  директора  Департаменту  екології  та  природних 
ресурсів Одеської обласної державної адміністрації.

Запитання – депутат обласної ради Чапір Д.П.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
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Підсумки голосування: 
За - 54
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 16
Рішення прийняте.

Депутат обласної ради Чапір Д.П. запропонував врахувати у заходах програми його окрему 
думку стосовно заборони видобутку піску у районі Куяльницького лиману та щодо приведення у 
норму каналізаційних стоків. Голосування не проводилося. 

Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 60
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 10
Рішення прийняте.
Рішення 1095-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Паращенка С.В., голову обласної ради –  2.4. Про внесення змін до рішення 
обласної  ради  від  21  грудня  2017  року  №  578-VII «Про  затвердження  обласної  комплексної 
програми соціальної  підтримки  населення  на  2018-2020 роки  «Соціальний  захист  населення  в 
Одеській області».

Проект рішення підготовлений Департаментом соціальної  та  сімейної  політики обласної 
державної адміністрації і внесений в. о. голови обласної державної адміністрації.

Доповідач –  Дементьєва Т.М., заступник директора Департаменту соціальної та сімейної 
політики Одеської обласної державної адміністрації.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 60
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 10
Рішення прийняте.

Депутат  обласної  ради  Коваліш І.В.  запропонувала  зняти  з  розпорядника  ОДА  (надання 
адресної  допомоги)  4.4.  млн грн та,  окремою стрічкою,  направити  ці  кошти на  протипожежні 
заходи у закладах соціальної сфери.

Проводиться голосування за пропозицію депутата обласної ради Коваліш І.В.
Підсумки голосування:
За - 13
Проти - 0
Утримався - 2
Не голосували - 55
Рішення не прийняте.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 59
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 11
Рішення прийняте.



10

Рішення 1096-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Паращенка С.В., голову обласної ради –  2.5. Про внесення змін до рішення 
обласної ради від 21 грудня 2018 року № 835-VII «Про затвердження Комплексної регіональної 
програми забезпечення громадян житлом в Одеській області на 2019-2022 роки».

Проект рішення підготовлений управлінням капітального будівництва обласної державної 
адміністрації та внесений постійною комісією обласної ради з питань архітектури, будівництва, 
регіонального розвитку та культурної спадщини.

Доповідач – Аністратенко О.О.,  директор Одеського регіонального управління Державної 
спеціалізованої  фінансової  установи  «Державний  фонд  сприяння  молодіжному  житловому 
будівництву».

Співдоповідач  –  Губерник  А.О., голова  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань 
архітектури, будівництва, регіонального розвитку та культурної спадщини.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 57
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 13
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 55
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 15
Рішення прийняте.
Рішення 1097-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Паращенка С.В., голову обласної ради – 2.6.  Про внесення змін до рішення 
обласної  ради  від  16  серпня  2019  року  № 1025-VII «Про  затвердження  обласної  комплексної 
цільової програми «Безпечна Одещина» на 2019-2021 роки».

Проект рішення  підготовлений та  внесений постійною комісією обласної  ради  з  питань 
правової  політики,  забезпечення  законності  та  правопорядку,  боротьби  з  організованою 
злочинністю та корупцією.

Доповідач – Зінченко М.А., директор Департаменту фінансів Одеської обласної державної 
адміністрації.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 56
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 14
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 57
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 13



11

Рішення прийняте.
Рішення 1098-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Паращенка  С.В.,  голову  обласної  ради  –  Про  внесення  змін  до  рішення 
обласної  ради  від  24  червня  2015  року  №  1392-VI  «Про  схвалення  перспективного  плану 
формування територій громад Одеської області».

Проект  рішення  підготовлений  Департаментом  економічної  політики  та  стратегічного 
планування  обласної  державної  адміністрації  та  внесений  в.о.  голови  обласної  державної 
адміністрації.

Доповідач – Радулов Д.Д., директор Департаменту економічної політики та стратегічного 
планування обласної державної адміністрації.

 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 50
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 20
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 57
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 13
Рішення прийняте.
Рішення 1099-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Паращенка С.В., голову обласної ради –  3. Про внесення змін до рішення 
обласної ради від 21 грудня 2018 року № 913-VII «Про обласний бюджет Одеської області на 2019 
рік».

Проект рішення підготовлений Департаментом фінансів обласної державної адміністрації 
та внесений головою обласної державної адміністрації.

Доповідач – Зінченко М.А., директор Департаменту фінансів Одеської обласної державної 
адміністрації.

Співдоповідач – Абрамова Є.Г., голова постійної комісії обласної ради з питань бюджету, 
фінансово-економічної політики та банківської діяльності.

 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 54
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 16
Рішення прийняте.

Депутат  обласної  ради  Коваліш І.В.  запропонувала  зняти  з  розпорядника  ОДА  (надання 
адресної  допомоги)  4.4.  млн грн та,  окремою стрічкою,  направити  ці  кошти на  протипожежні 
заходи у закладах соціальної сфери.

Виступили депутати обласної ради Абрамовва Є.Г., Адзеленко О.В.
Проводиться голосування за пропозицію депутата обласної ради Коваліш І.В.
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Підсумки голосування:
За - 8
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 61
Рішення не прийняте.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 58
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 12
Рішення прийняте.
Рішення 1100-VII додається.
З мотивів голосування виступив Лазаренко М.Д.

СЛУХАЛИ:  Паращенка  С.В.,  голову обласної  ради –  4.1.  Про призначення  на  посаду 
директора Одеського обласного комунального підприємства «Острівне», що перебуває у спільній 
власності  територіальних  громад  сіл,  селищ,  міст  області,  повноваження  з  управління  яким 
делеговано обласній державній адміністрації.

Проект  рішення  підготовлений  Департаментом  житлово-комунального  господарства  та 
енергоефективності  обласної  державної  адміністрації  та  внесений  головою обласної  державної 
адміністрації.

Доповідач – Шалигайло А.І., директор Департаменту житлово-комунального господарства 
та енергоефективності Одеської обласної державної адміністрації.

 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 57
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 13
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 60
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 10
Рішення прийняте.
Рішення 1101-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Паращенка  С.В.,  голову обласної  ради –  4.2. Про призначення  на  посаду 
директора комунальної установи «Мирнопільський геріатричний будинок-інтернат», що перебуває 
у спільній власності територіальних громад сіл, селищ, міст області, повноваження з управління 
якою делеговано обласній державній адміністрації.

 Проект рішення підготовлений Департаментом соціальної та сімейної політики обласної 
державної адміністрації і внесений в. о. голови обласної державної адміністрації.

Доповідач –  Дементьєва Т.М., заступник директора Департаменту соціальної та сімейної 
політики Одеської обласної державної адміністрації.
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Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 59
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 11
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 55
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 15
Рішення прийняте.
Рішення 1102-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Паращенка С.В.,  голову обласної  ради –  4.3.  Про продовження строку дії 
контракту  з  директором  комунальної  установи  «Барабойський  психоневрологічний  будинок-
інтернат»,  що  перебуває  у  спільній  власності  територіальних  громад  сіл,  селищ,  міст  області, 
повноваження з управління якою делеговано обласній державній адміністрації.

 Проект рішення підготовлений Департаментом соціальної та сімейної політики обласної 
державної адміністрації і внесений в. о. голови обласної державної адміністрації.

Доповідач –  Дементьєва Т.М., заступник директора Департаменту соціальної та сімейної 
політики Одеської обласної державної адміністрації.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 58
Проти - 0
Утримався - 1
Не голосували - 11
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 56
Проти - 0
Утримався - 1
Не голосували - 13
Рішення прийняте.
Рішення 1103-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Паращенка С.В.,  голову обласної  ради –  4.4.  Про продовження строку дії 
контракту  з  директором  Одеського  дитячого  будинку-інтернату,  що  перебуває  у  спільній 
власності  територіальних  громад  сіл,  селищ,  міст  області,  повноваження  з  управління  яким 
делеговано обласній державній адміністрації.

 Проект рішення підготовлений Департаментом соціальної та сімейної політики обласної 
державної адміністрації і внесений в. о. голови обласної державної адміністрації.

Доповідач –  Дементьєва Т.М., заступник директора Департаменту соціальної та сімейної 
політики Одеської обласної державної адміністрації.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 



14

За - 56
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 14
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 60
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 10
Рішення прийняте.
Рішення 1104-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Паращенка С.В.,  голову обласної  ради –  4.5.  Про продовження строку дії 
контракту  з  директором  Ананьївського  дитячого  будинку-інтернату,  що  перебуває  у  спільній 
власності  територіальних  громад  сіл,  селищ,  міст  області,  повноваження  з  управління  яким 
делеговано обласній державній адміністрації.

Проект рішення підготовлений Департаментом соціальної  та  сімейної  політики обласної 
державної адміністрації і внесений в. о. голови обласної державної адміністрації.

Доповідач –  Дементьєва Т.М., заступник директора Департаменту соціальної та сімейної 
політики Одеської обласної державної адміністрації.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 57
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 13
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 60
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 10
Рішення прийняте.
Рішення 1105-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Паращенка С.В.,  голову обласної  ради –  4.6.  Про продовження строку дії 
контракту  з  директором  Білгород-Дністровського  дитячого  будинку-інтернату,  що  перебуває  у 
спільній власності  територіальних громад сіл,  селищ,  міст області,  повноваження з  управління 
яким делеговано обласній державній адміністрації.

Проект рішення підготовлений Департаментом соціальної  та  сімейної  політики обласної 
державної адміністрації і внесений в. о. голови обласної державної адміністрації.

Доповідач –  Дементьєва Т.М., заступник директора Департаменту соціальної та сімейної 
політики Одеської обласної державної адміністрації.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 58
Проти - 0



15

Утримався - 0
Не голосували - 12
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 59
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 11
Рішення прийняте.
Рішення 1106-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Паращенка  С.В.,  голову обласної  ради  –  4.7.  Про утворення  комунальної 
установи «Одеський обласний центр допомоги ветеранам війни».

Проект рішення підготовлений Департаментом соціальної  та  сімейної  політики обласної 
державної адміністрації і внесений в. о. голови обласної державної адміністрації.

Доповідач –  Дементьєва Т.М., заступник директора Департаменту соціальної та сімейної 
політики Одеської обласної державної адміністрації.

Виступили депутати обласної ради:
Кутателадзе О.Д. запропонував перенести розгляд цього питання на наступну сесію.
Садовник А.А. наполягав на прийнятті рішення.
Батлюк О.В.  підтримав  пропозицію Садовника  А.А.,  Остапенко  О.А.  запропонував  зняти 

питання з розгляду.
Паращенко С.В. узагальнив пропозиції депутатів, які виступили.

Проводиться  голосування  за  пропозицію  депутата  обласної  ради  Кутателадзе  О.Д.щодо 
перенесення розгляду питання на наступну сесію

Підсумки голосування: 
За - 51
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 19
Рішення прийняте.

Таким чином розгляд питання Про утворення комунальної установи «Одеський обласний 
центр допомоги ветеранам війни» перенесено на наступну сесію.

СЛУХАЛИ:  Паращенка С.В., голову обласної ради –  4.8. Про утворення комунального 
некомерційного  підприємства  «Одеський  обласний  центр  комплексної  реабілітації  осіб  з 
інвалідністю в м. Болград» шляхом виділу.

Проект рішення підготовлений Департаментом соціальної  та  сімейної  політики обласної 
державної адміністрації і внесений в. о. голови обласної державної адміністрації.

Доповідач –  Дементьєва Т.М., заступник директора Департаменту соціальної та сімейної 
політики Одеської обласної державної адміністрації.

Виступили депутати обласної ради Коваліш І.В., Садовник А.А., Шкарівський В.М.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 56
Проти - 1
Утримався - 1
Не голосували - 12
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Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 54
Проти - 2
Утримався - 0
Не голосували - 14
Рішення прийняте.
Рішення 1107-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Паращенка С.В.,  голову обласної  ради –  4.9.  Про продовження строку дії 
контракту  з  директором  Регіонального  ландшафтного  парку  «Тилігульський»,  що  перебуває  у 
спільній власності територіальних громад сіл, селищ, міст області, управління яким безпосередньо 
здійснює обласна рада.

Проект  рішення  підготовлений  управлінням  обласної  ради  з  майнових  відносин  та 
внесений  постійною  комісією  обласної  ради  з  питань  управління  майном  спільної  власності 
територіальних громад області.

Доповідач – Лунгул В.В., начальник управління обласної ради з майнових відносин.

Виступили депутати обласної ради Фінік В.В., Кутателадзе О.Д., Адзеленко О.В.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 56
Проти - 2
Утримався - 2
Не голосували - 10
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 54
Проти - 2
Утримався - 2
Не голосували - 12
Рішення прийняте.
Рішення 1108-VII додається.

З мотивів голосування виступив Фінік В.В.

СЛУХАЛИ:  Паращенка С.В., голову обласної ради –  4.10.  Про призначення на посаду 
директора Спеціалізованої дитячо-юнацької школи олімпійського резерву з фігурного катання на 
ковзанах «Крижинка», що перебуває у спільній власності територіальних громад сіл, селищ, міст 
області, управління якою безпосередньо здійснює обласна рада.

Проект  рішення  підготовлений  управлінням  обласної  ради  з  майнових  відносин  та 
внесений  постійною  комісією  обласної  ради  з  питань  управління  майном  спільної  власності 
територіальних громад області.

Доповідач – Лунгул В.В., начальник управління обласної ради з майнових відносин.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 60
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 10
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Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 60
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 10
Рішення прийняте.
Рішення 1109-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Паращенка С.В., голову обласної ради –  4.11.  Про призначення на посаду 
директора комунального закладу «Білгород-Дністровський дитячий будинок змішаного типу для 
дітей дошкільного та шкільного віку», що перебуває у спільній власності територіальних громад 
сіл,  селищ,  міст  області,  повноваження  з  управління  яким  делеговано  обласній  державній 
адміністрації.

Проект  рішення  підготовлений   Департаментом  освіти  і  науки  обласної  державної 
адміністрації та внесений головою обласної державної адміністрації.

Доповідач  –  Лончак  О.А.,  директор  Департаменту  освіти  і  науки  Одеської  обласної 
державної адміністрації.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 59
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 11
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 55
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 15
Рішення прийняте.
Рішення 1110-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Паращенка С.В., голову обласної ради –  4.12.  Про оголошення конкурсу на 
зайняття посади директора комунального закладу «Білгород-Дністровський педагогічний коледж».

Проект рішення підготовлений апаратом обласної ради та внесений головою обласної ради.
Доповідач – Лебедєв Р.С., начальник юридичного управління апарату обласної ради.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 56
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 14
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 58
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Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 12
Рішення прийняте.
Рішення 1111-VII додається.

Голова обласної  ради запропонував об’єднати і  розглянути блоком однотипні питання з 
4.13 до 4.26 включно.

Проводиться голосування за об’єднання питань порядку денного з 4.13 до 4.26 включно.
Підсумки голосування: 
За - 59
Проти - 1
Утримався - 0
Не голосували - 10
Рішення прийняте.

СЛУХАЛИ:  Паращенка С.В., голову обласної ради -
4.13.  Про затвердження  передавального акта  комунальної  установи «Одеський обласний 

госпіталь інвалідів Великої Вітчизняної війни».
4.14.  Про  затвердження  передавального  акта  комунальної  установи  «Одеська  обласна 

клінічна лікарня».
4.15.  Про  затвердження  передавального  акта  комунальної  установи  «Одеська  обласна 

дитяча клінічна лікарня».
4.16.  Про  затвердження  передавального  акта  комунальної  установи  «Одеська  обласна 

дитяча (шкірно-венерологічна) лікарня».
4.17.  Про  затвердження  передавального  акта  комунальної  установи  «Одеська  обласна 

психіатрична лікарня № 2».
4.18.  Про  затвердження  передавального  акта  комунальної  установи  «Одеська  обласна 

психіатрична лікарня № 3».
4.19.  Про затвердження  передавального акта  комунальної  установи «Одеський обласний 

ендокринологічний диспансер».
4.20.  Про затвердження  передавального акта  комунальної  установи «Одеський обласний 

кардіологічний диспансер».
4.21.  Про затвердження  передавального акта  комунальної  установи «Одеський обласний 

онкологічний диспансер».
4.22.  Про затвердження  передавального акта  комунальної  установи «Одеський обласний 

клінічний медичний центр».
4.23.  Про затвердження  передавального акта  комунальної  установи «Одеський обласний 

центр екстреної медичної допомоги і медицини катастроф».
4.24.  Про  затвердження  передавального  акта  комунальної  установи  «Обласний  дитячий 

санаторій «Мала Долина».
4.25.  Про  затвердження  передавального  акта  комунальної  установи  «Білгород-

Дністровський  спеціалізований  будинок  дитини»  та  статуту  комунального  некомерційного 
підприємства  «Білгород-Дністровський  спеціалізований  будинок  дитини»  Одеської  обласної 
ради».

4.26.  Про  затвердження  передавального  акта комунальної  установи  «Ізмаїльський 
спеціалізований  будинок  дитини»  та  статуту  комунального  некомерційного  підприємства 
«Ізмаїльський спеціалізований будинок дитини» Одеської обласної ради».

Проекти  рішень  підготовлені  Департаментом  охорони  здоров’я  обласної  державної 
адміністрації та внесені головою обласної державної адміністрації.

Доповідач – Гінжул І.В., виконувач обов’язків директора Департаменту охорони здоров’я 
Одеської обласної державної адміністрації.

Проводиться голосування за прийняття проектів рішень за основу.
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Підсумки голосування: 
За - 60
Проти - 0
Утримався - 1
Не голосували - 9
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 60
Проти - 0
Утримався - 1
Не голосували - 9
Рішення прийняте.
Рішення 1112-VII,  1113-VII,  1114-VII,  1115-VII,  1116-VII,  1117-VII,  1118-VII,  1119-VII, 

1120-VII, 1121-VII, 1122-VII, 1123-VII, 1124-VII, 1125-VII додаються.

СЛУХАЛИ:  Паращенка С.В., голову обласної ради – 5.1. Про внесення змін до Переліку 
об’єктів  спільної  власності  територіальних  громад  області,  управління  яким  здійснює  обласна 
рада.

Проект  рішення  підготовлений  управлінням  обласної  ради  з  майнових  відносин  та 
внесений  постійною  комісією  обласної  ради  з  питань  управління  майном  спільної  власності 
територіальних громад області.

Доповідач – Лунгул В.В., начальник управління обласної ради з майнових відносин.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 55
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 15
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 53
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 17
Рішення прийняте.
Рішення 1126-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Паращенка С.В., голову обласної ради – 5.2. Про внесення змін до рішення 
обласної  ради  від  21  грудня  2018  року  №  890-VII  «Про  припинення  Одеського  обласного 
комунального  підприємства  «Редакція  газети  «Одеські  вісті»  шляхом  його  перетворення  у 
товариство з обмеженою відповідальністю «Редакція газети «Одеські вісті».

Проект  рішення  підготовлений  управлінням  обласної  ради  з  майнових  відносин  та 
внесений  постійною  комісією  обласної  ради  з  питань  управління  майном  спільної  власності 
територіальних громад області.

Доповідач – Лунгул В.В., начальник управління обласної ради з майнових відносин.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 44
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Проти - 1
Утримався - 0
Не голосували - 25
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 55
Проти - 1
Утримався - 0
Не голосували - 14
Рішення прийняте.
Рішення 1127-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Паращенка  С.В.,  голову  обласної  ради  –  6.1. Про  відмову  у  наданні 
погодження Державній службі геології та надр України щодо продажу на аукціоні спеціального 
дозволу  на  користування  надрами  з  метою  геологічного  вивчення,  у  тому  числі  дослідно-
промислової розробки нафти, газу природного, конденсату Суворовської площі, яка знаходиться у 
Ренійському, Ізмаїльському та Болградському районах Одеської області.

Проект рішення підготовлений відділом з питань природокористування апарату обласної 
ради  та  внесений  постійною  комісією  обласної  ради  з  питань  екології,  природокористування, 
запобігання надзвичайним ситуаціям та ліквідації їх наслідків.

Доповідач  –  Волканов  В.Д., голова  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань  екології, 
природокористування, запобігання надзвичайним ситуаціям та ліквідації їх наслідків.

Співдоповідач – Харлашин О.О., начальник відділу з питань природокористування апарату 
обласної ради.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 51
Проти - 0
Утримався - 2
Не голосували - 17
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 48
Проти - 0
Утримався - 2
Не голосували - 20
Рішення прийняте.
Рішення 1128-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Паращенка  С.В.,  голову  обласної  ради  –  6.3. Про  надання  дозволу  на 
спеціальне  використання  природних  ресурсів  у  межах  ландшафтного  заказника  місцевого 
значення  «Верхній  ліс»  в  Іванівському  районі  Одеської  області  державному  підприємству 
«Ширяївське лісове господарство» на 2019 рік.

Проект рішення підготовлений відділом з питань природокористування апарату обласної 
ради  та  внесений  постійною  комісією  обласної  ради  з  питань  екології,  природокористування, 
запобігання надзвичайним ситуаціям та ліквідації їх наслідків.

Доповідач  –  Волканов  В.Д., голова  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань  екології, 
природокористування, запобігання надзвичайним ситуаціям та ліквідації їх наслідків.



21

Співдоповідач – Харлашин О.О., начальник відділу з питань природокористування апарату 
обласної ради.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 47
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 23
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 47
Проти - 0
Утримався - 1
Не голосували - 22
Рішення прийняте.
Рішення 1129-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Паращенка С.В., голову обласної ради – 6.4. Про укладання додаткових угод 
до договорів оренди водних об’єктів місцевого значення у межах населених пунктів про заміну 
орендодавця водного об’єкта.

Проект рішення рішення підготовлений відділом з питань  природокористування апарату 
обласної  ради  та  внесений  постійною  комісією  обласної  ради  з  питань  екології, 
природокористування, запобігання надзвичайним ситуаціям та ліквідації їх наслідків.

Доповідач  –  Волканов  В.Д., голова  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань  екології, 
природокористування, запобігання надзвичайним ситуаціям та ліквідації їх наслідків.

Співдоповідач – Харлашин О.О., начальник відділу з питань природокористування апарату 
обласної ради.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 44
Проти - 1
Утримався - 0
Не голосували - 15
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 42
Проти - 1
Утримався - 0
Не голосували - 27
Рішення не прийняте.
Надійшла пропозиція повернутися до голосування проекту рішення в цілому.
Проводиться голосування за повернення до голосування проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 50
Проти - 1
Утримався - 0
Не голосували - 19
Рішення прийняте.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
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За - 46
Проти - 1
Утримався - 1
Не голосували - 22
Рішення прийняте.
Рішення 1130-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Паращенка  С.В.,  голову  обласної  ради  –  6.5. Про  затвердження  проекту 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки за адресою: Одеська область, Ізмаїльський район, 
село  Матроска,  вулиця  Кутузова,  1-а,  на  якій  розташований  об’єкт  нерухомого  майна,  що 
належить на праві комунальної власності територіальним громадам сіл, селищ, міст області,  та 
надання її у постійне користування Комунальному підприємству «Аеропорт Ізмаїл».

Проект  рішення  підготовлений  управлінням  обласної  ради  з  майнових  відносин  та 
внесений  постійною  комісією  обласної  ради  з  питань  управління  майном  спільної  власності 
територіальних громад області.

Доповідач – Лунгул В.В., начальник управління обласної ради з майнових відносин.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 59
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 11
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 58
Проти - 0
Утримався - 1
Не голосували - 11
Рішення прийняте.
Рішення 1131-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Паращенка  С.В.,  голову  обласної  ради  –  6.6. Про  прийняття  земельної 
ділянки  загальною  площею  115,6995  га,  що  розташована  за  адресою:  Одеська  область, 
Ізмаїльський  район,  Бросківська  сільська  рада,  із  державної  власності  у  спільну  власність 
територіальних  громад  сіл,  селищ,  міст  Одеської  області  в  особі  Одеської  обласної  ради  для 
розміщення та експлуатації будівель і споруд авіаційного транспорту.

Проект  рішення  підготовлений  управлінням  обласної  ради  з  майнових  відносин  та 
внесений  постійною  комісією  обласної  ради  з  питань  управління  майном  спільної  власності 
територіальних громад області.

Доповідач – Лунгул В.В., начальник управління обласної ради з майнових відносин.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 61
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 8
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
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За - 56
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 13
Рішення прийняте.
Рішення 1132-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Паращенка С.В., голову обласної ради –  7.1. Про внесення змін до рішення 
обласної ради від 14 березня 2018 року № 690-VII «Про затвердження Порядку надання цільової 
адресної допомоги сім’ям, які опинилися у скрутних життєвих обставинах, та малозабезпеченим 
верствам населення Одеської області».

Проект  рішення  підготовлений  заступником  голови  постійної  комісії  обласної  ради  з 
питань охорони здоров’я та соціальної політики та внесений постійною комісією обласної ради з 
питань охорони здоров’я та соціальної політики.

Доповідач  –  Садовник  А.А.,  голова  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань  охорони 
здоров’я та соціальної політики.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 63
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 6
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 60
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 9
Рішення прийняте.
Рішення 1133-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Паращенка С.В., голову обласної ради – 7.2. Про створення цільового фонду 
розвитку інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури Одеської області.

Проект рішення підготовлений та внесений комісією обласної  ради з питань визначення 
пайових внесків.

Доповідач – Лебедєв Р.С., начальник юридичного управління апарату обласної ради.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 60
Проти - 1
Утримався - 1
Не голосували - 7
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 58
Проти - 1
Утримався - 1
Не голосували - 9
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Рішення прийняте.
Рішення 1134-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Паращенка  С.В.,  голову  обласної  ради  –  7.3. Про  клопотання  щодо 
нагородження Грамотою Верховної Ради України Ніколаєнко Н.О.

Проект рішення підготовлений апаратом обласної ради та внесений головою обласної ради.
Доповідач – Лебедєв Р.С., начальник юридичного управління апарату обласної ради.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 58
Проти - 0
Утримався - 1
Не голосували - 10
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 59
Проти - 0
Утримався - 1
Не голосували - 9
Рішення прийняте.
Рішення 1135-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Паращенка  С.В.,  голову  обласної  ради  –  7.3. Про  клопотання  щодо 
нагородження Грамотою Верховної Ради України Ніколаєнко Н.О.

Проект рішення підготовлений апаратом обласної ради та внесений головою обласної ради.
Доповідач – Лебедєв Р.С., начальник юридичного управління апарату обласної ради.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 58
Проти - 0
Утримався - 1
Не голосували - 10
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 59
Проти - 0
Утримався - 1
Не голосували - 9
Рішення прийняте.
Рішення 1135-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Паращенка  С.В.,  голову  обласної  ради  –  7.4. Про  затвердження 
розпорядження голови обласної ради, прийнятого у міжсесійний період.

Проект рішення підготовлений апаратом обласної ради та внесений головою обласної ради.
Доповідач – Лебедєв Р.С., начальник юридичного управління апарату обласної ради.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
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За - 64
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 5
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 63
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 6
Рішення прийняте.
Рішення 1136-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Паращенка  С.В.,  голову  обласної  ради  –  8.1. Про  звернення  депутатів 
Одеської обласної ради до Президента України та Прем’єр-міністра України щодо недопущення 
техногенно-екологічної  катастрофи  в  курортній  зоні  Чорноморського  узбережжя  та 
Дністровського лиману.

Доповідач – Андрєєнков В.В., депутат обласної ради.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 58
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 11
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 62
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 7
Рішення прийняте.
Рішення 1137-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Паращенка  С.В.,  голову  обласної  ради  –  8.2. Про  звернення  депутатів 
Одеської обласної ради до Президента України та Прем’єр-міністра України щодо невідкладного 
вжиття заходів з недопущення екологічної катастрофи на Придунайських водосховищах Одеської 
області.

Проект рішення підготовлений відділом з питань природокористування обласної ради та 
внесений постійною комісією обласної ради з питань екології, природокористування, запобігання 
надзвичайним ситуаціям та ліквідації їх наслідків.

Доповідач – Шкарівський В.М., перший заступник голови обласної ради.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 59
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 10
Рішення прийняте.
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Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 58
Проти - 0
Утримався - 1
Не голосували - 10
Рішення прийняте.
Рішення 1138-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Паращенка  С.В.,  голову  обласної  ради  –  8.3. Про  звернення  депутатів 
Одеської обласної ради до Прем’єр-міністра України та Міністра  розвитку громад та територій 
України щодо  недопущення  примусової  децентралізації  на  території  Одеської  області  та 
запобігання впровадженню нової моделі адміністративно-територіального поділу.

Проект рішення підготовлений та внесений депутатською групою «Опозиційна платформа 
– за життя» в Одеській обласній раді.

Доповідач – Шкарівський В.М., перший заступник голови обласної ради.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 57
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 12
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 58
Проти - 0
Утримався - 1
Не голосували - 10
Рішення прийняте.
Рішення 1139-VII додається.
З мотивів голосування виступив Шкарівський В.М.

СЛУХАЛИ:  Паращенка С.В., голову обласної ради –    Про звернення депутатів Одеської 
обласної  ради  до  Президента  України  Зеленського  В.О.,  Прем’єр-міністра  України 
Гончарука О.В., Голови Верховної Ради України Разумкова Д.О. щодо відновлення дії «митного 
експерименту» з 01 січня 2020 року.

Проект  рішення  підготовлений  та  внесений  фракцією  «Опозиційний  блок»  в  Одеській 
обласній раді.

Доповідач – Саутьонков В.М., депутат обласної ради.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 61
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 8
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
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За - 59
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 10
Рішення прийняте.
Рішення 1140-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Паращенка С.В., голову обласної ради –    Про звернення депутатів Одеської 
обласної  ради  до  Генерального  прокурора  України Рябошапки  Руслана  Георгійовича щодо 
відновлення  та  захисту  законних  прав  Приватного  акціонерного  товариства  «Одеський 
м’ясокомбінат».

Проект  рішення  підготовлений  та  внесений   постійною комісією обласної  ради  з  питань 
правової  політики,  забезпечення  законності  та  правопорядку,  боротьби  з  організованою 
злочинністю та корупцією.

Доповідач – Артеменко А.І., депутат обласної ради.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 55
Проти - 0
Утримався - 1
Не голосували - 13
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 55
Проти - 0
Утримався - 1
Не голосували - 13
Рішення прийняте.
Рішення 1141-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Паращенка С.В.,  голову обласної  ради –  Про звернення депутатів  Одеської 
обласної ради до голови Одеської обласної державної адміністрації щодо передачі 6-ти одиниць 
пересувних комплексів габаритно-вагового контролю, придбаних за рахунок Одеського обласного 
бюджету, з балансу Одеської обласної державної адміністрації на баланс Одеської обласної ради

Проект  рішення  підготовлений  та  внесений   постійною комісією обласної  ради  з  питань 
транспорту, зв’язку та морегосподарського комплексу.

Доповідач  –  Сеник  Р.В.,  голова  постійної  комісії  з  питань  транспорту,  зв’язку  та 
морегосподарського комплексу.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 50
Проти - 1
Утримався - 1
Не голосували - 17
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 55
Проти - 1
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Утримався - 1
Не голосували - 12
Рішення прийняте.
Рішення 1142-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Паращенка С.В., голову обласної ради –    Про звернення депутатів Одеської 
обласної  ради  до  Верховної  Ради України  щодо внесення  змін до Постанови Верховної  Ради 
України від 19 травня 2016 року № 1377-VIII  «Про перейменування окремих населених пунктів та 
районів» та перейменування с.  Латівка  на с.  Котівка Августівської  сільської  ради Біляївського 
району Одеської області.

Проект рішення підготовлений та внесений  депутатом обласної ради Чапіром Д.П.
Доповідач – Чапір Д.П., депутат обласної ради.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 63
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 6
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 60
Проти - 0
Утримався - 1
Не голосували - 9
Рішення прийняте.
Рішення 1143-VII додається.

9. Депутатські запити.
Від секретаріату сесії виступив Барський О.Л..

СЛУХАЛИ: про депутатський  запит депутата обласної ради Кюссе І.І.
Проводиться голосування за підтримку депутатського запиту Кюссе І.І.
Підсумки голосування: 
 За - 56 
Проти - 0 
Утримався - 0 
Не голосували - 13 
Рішення прийняте.
Рішення 1144-VII додається.

СЛУХАЛИ: про депутатський  запит депутата обласної ради Адзеленка О.В.
Проводиться голосування за підтримку депутатського запиту  Адзеленка О.В.
Підсумки голосування: 
 За - 53 
Проти - 0 
Утримався - 0 
Не голосували - 16 
Рішення прийняте.
Рішення № 1145-VII додається.
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СЛУХАЛИ: про депутатський  запит депутата обласної ради Адзеленка О.В.
Проводиться голосування за підтримку депутатського запиту  Адзеленка О.В.
Підсумки голосування: 
 За - 54 
Проти - 0 
Утримався - 0 
Не голосували - 15 
Рішення прийняте.
Рішення № 1146-VII додається.

СЛУХАЛИ: про депутатський  запит депутата обласної ради Борейко О.М.
Проводиться голосування за підтримку депутатського запиту  Борейко О.М.
Підсумки голосування: 
 За - 55 
Проти - 0 
Утримався - 0 
Не голосували - 14 
Рішення прийняте.
Рішення № 1147-VII додається.

СЛУХАЛИ: про депутатський  запит депутата обласної ради Кутателадзе О.Д.
Проводиться голосування за підтримку депутатського запиту  Кутателадзе О.Д.
Підсумки голосування: 
 За - 59 
Проти - 0 
Утримався - 0 
Не голосували - 10 
Рішення прийняте.
Рішення № 1148-VII додається.

СЛУХАЛИ: про депутатський  запит депутата обласної ради Чумаченка В.В.
Проводиться голосування за підтримку депутатського запиту  Чумаченка В.В.
Підсумки голосування: 
 За - 52 
Проти - 0 
Утримався - 0 
Не голосували - 17 
Рішення прийняте.
Рішення № 1149-VII додається.

СЛУХАЛИ: про депутатський  запит депутата обласної ради Чередниченка А.Г.
Проводиться голосування за підтримку депутатського запиту  Чередниченка А.Г.
Підсумки голосування: 
 За - 54 
Проти - 0 
Утримався - 0 
Не голосували - 15 
Рішення прийняте.
Рішення № 1150-VII додається.

СЛУХАЛИ: про депутатський  запит депутата обласної ради Чередниченка А.Г.
Проводиться голосування за підтримку депутатського запиту  Чередниченка А.Г.
Підсумки голосування: 
 За - 54 
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Проти - 0 
Утримався - 0 
Не голосували - 15 
Рішення прийняте.
Рішення № 1151-VII додається.

СЛУХАЛИ: про депутатський  запит депутата обласної ради Сеника Р.В.
Проводиться голосування за підтримку депутатського запиту  Сеника Р.В.
Підсумки голосування: 
 За - 48 
Проти - 0 
Утримався - 0 
Не голосували - 21 
Рішення прийняте.
Рішення № 1152-VII додається.

СЛУХАЛИ: про депутатський  запит депутата обласної ради Дімчогло Ю.Д.
Проводиться голосування за підтримку депутатського запиту  Дімчогло Ю.Д.
Підсумки голосування: 
 За - 63 
Проти - 0 
Утримався - 0 
Не голосували - 6 
Рішення прийняте.
Рішення № 1153-VII додається.

Згідно з пунктом 3.12.24. Регламенту обласної ради VII скликання розгляд питання порядку 
денного  сесії  «Різне»  передбачає  надання  депутатам  можливості  виступити  із  заявами  або 
повідомленнями протягом 30 хвилин. Обговорення заяв і повідомлень не проводиться, рішення 
щодо них не приймаються.

Слово  надане  представнику  громади  Тіховій  К.Д.,  яка  зачитала  звернення  до  депутатів 
обласної ради (додається).

Виступили перший заступник голови обласної ради Шкарівський В.М., депутати обласної 
ради Адзеленко О.В., Ахмеров О.О., Душейко В.П., Чиклікчи Г.Г.

Порядок денний пленарного засідання двадцять восьмої сесії обласної ради VII скликання 
вичерпано. 

Пленарне  засідання  двадцять  восьмої  сесії  Одеської  обласної  ради  сьомого  скликання 
оголошено закритим.

Голова обласної ради                                                                                                        С.В. Паращенко


